

Aalborg Klatreklub

Bestyrelsesmøde d. 8/6 - 2023

Til stede: Alle, undtagen Asbjørn
Referent Stefan Otte

1. Til og fra klubværtten (30 min)

- Klubbens MitId er til Kasseren, og det kan give problemer ift. køb med klubbens kort
 - o Kasserer opretter MitId til driftsleder, snarest
- Ønske om indkøb af sikkerhedsudstyr ift. høreværn, sikkerhedsbriller og lign.,
 - o Malte køber både til sig selv, og ekstra til rutebyggerne, som vi opfordrer til at rutebyggerne bruger.
- Tryouts igen i September og November, 9-12 uger ish.
 - o Vi får ingen udgifter på det.
 - o Grupper / Klasser kommer i dagstimerne, er det vi vil se på at få på plads. Deadline er snart.
 - Det vil bestyrelsen gerne.
- Forvirring omkring gæsteklatring
 - o 3, 5, 10 gange?
 - o Vi vil synliggøre det bedre, med Annes hjælp med sedlerne
 - o Vi laver antallet af besøgene om, så det bliver 10 gange i alt
- Ingen kirke – jf., forrige mødes Vestbydagen, 17/8 2023
 - o Har vi egentlig eventforsikring ift. søndagsklatring?
 - o Vi kan også have en stand? Ikke interesseret, men vi vil fokusere på åbenthus
- Internationals fair northen Denmark 2023 d. 14/9, 16-18
 - o Her vil vi gerne have en stand + 2 personer til at sælge klubben.'
- Småjobberne har flere remedier tilgængeligt, hvad kan vi ellers få lavet?
 - o Vi laver en opgave på Jira, hvor vi kommer med flere idéer.
- Vores nuværende småjobber udtrykker et ønske om flexjob.

2. Godkendelse af seneste referat (5 min) - Referat fra 25. maj 2023

- Godkendt

3. Nyt fra ministrene (20 min)

- Socialminister
 - o Udkast til Luk-dør plakaten
 - o Udkast til parkeringstabledet
 - Inkl. beskrivelse på hjemmesiden

- Tekst til eventteam som skal stables på benene, der skal postes på facebook.
- Har lavet plakater med rekruttering til DM
- Klatrevægsminister
 - Topaz is back!
 - Ny sikkerhedsvejledning fra virksomheden
 - Rutebygudvalgsmøde:
 - De har fået lavet en liste af ting de ønsker at kunne bede Malte om.
 - Et ønske for at købe en ny Topaz
 - De har opdaget at når højskolen benytter højvægsrummet, så flytter de madrasserne overalt. De er ved at finde på en løsning på hvordan de gør.
 - Kommunikation med underviserne fra højskolen vil nok løse problemet, efter sommerferien.
 - De ønsker at ændre konstruktionen ved panten, og vi har efterspurgt dokumentation før vi kan tage en beslutning
 - 18. November er en god dag til Aalborg Open, synes de.
 - Kilterboard arbejdsgruppe er etableret
 - Faktura sendt på greb
 - Det stoler vi på at de styrer
 - David finder lige budgettet og status
- Uddannelsesminister
- Praktiskminister
 - Undersøgt sko, ift. Red Chili; 90€
 - Kigget på chiplæser til værkstedet
 - Forskellige muligheder
 - Introhold er lavet frem til September
- IT minister
 - Rekrutteret flere frivillige
 - Oprettet passivt medlemskab (hvad skal det koste?) (usynligt)
 - Tacklet medlemmers "iver" for at ændre på konstruktionen, med en form for dokumentation for ombygningens integritet, i "pantrummet".
 - Fået overdraget opgaven på returneringen af de autoio-belays der er gået i stykker, med den melding der hedder: "Det er dem her der overtager
- Økonomiminister

- Ingenting at rapportere
 - Vi ønsker rapportering ift. kvartalsregnskab
- Formand/Kvinde
 - Besked retur fra SIFA; 13.200 kr. fra børneturen – vi søgte 39.000 kr.
 - SIFA ønsker gerne vi sender billeder til dem – Malene vil gerne hjælpe med det.
 - Malte har startet nye børne- og juniorhold
- 4. Punkter:
 - 1) Status på DM, inkl. sponsorater (15 min) Stefan
 - Der er mere eller mindre styr på dem der skal skrue i Mekka, efter DM
 - Besked til rutebyggerne, via David, om at StreetMekka skal op først!
 - Bouldering kval bliver kun ovenpå, så den nederste boulder vil være tilgængelig
 - Sponsoraterne er på vej
 - Bod: MobilePay DM ticket
 - 2) Vippevæggen – status på situationen omkring vippevæggen, beslutning om handling fremadrettet (20 min) Vibeke
 - Problemer med vippevæggen, trækket var skævt på væggen, og kun på én wire. Den blev lukket ned. Anbefalingen er, at den ikke skal klatres på, før den er repareret. Vi får en regning på ~15.000 kr., ift. et ingeniørfirma der har lavet noget udregninger på den frem til nu.
 - Forslag: Vi indkalder til ekstraordinær generalforsamling, og hører medlemmerne ad omkring brugen deraf. Oplægget skal gå på at vi får sat penge af fra beholdningen, til at få købt noget ordenligt som ikke ligger på klubbens ryg, da vi har så mange medlemmer der benytter sig af den.
 - Vi vil præsentere en forskellige scenarier, med præsenterede budgetter
 - 3) Bedre kommunikation (15 min) David
Månedlig/kvartals email nyhedsbrev
Forum på hjemmesiden
 - Malene og Vibeke vil gerne være med på kvartals nyhedsbrev
 - Vi tester hjemmesiden
 - 4) Hvad skal et passivt medlemskab koste? Passivt medlemskab generelt (10 min) Stefan/Vibeke
 - Gratis, whatever
 - 5) Bitwarden og sikkerhed (15 min) Stefan
 - - Skip
 - 6) Snak om nyt logo og evt. salg af klatreklub merch som indtægtskilde til klubben (15 min) Anne
 -
 - 7) Sommerfest (5 min) Anne
 - Slut august, grill, ude ved svampen!
 - Fredag d. 25/8?
 - 8) Nye billeder til hjemmeside og FB og generel brug til FB-opslag osv. (10 min) Anne

- - 9) Underside på hjemmeside med årshjul (5 min) Anne
 -
 - 10) Førstehjælpkasse (5 min) Anne
 - Den er noget rod, fyldt med kalk.
 - Falck sælger abonnement til 600-1000 kr. / årligt, genopfyldelige.
 - 11) Orientering om situationen med vores autobelays (5 min) Vibeke
 -
5. Evt. (5 min)
- David is going to the US, for the rest of June